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Neuroscience aims to understand the functioning of the brain. This program is research-focused
on topics of neurodevelopmental biology. This usually includes basic neural mechanisms at the
cellular, molecular, systems levels. This neuroscience program is designed for students with strength
in science, health sciences and medicine.

This program is aimed particularly at those who want to prepare for later studies at PhD level,
clinicians and others who want graduate-level in research training. A thesis is required by the end of
the Master 2.

Upon successful completion of the master's course, students are all expected to have:

o developed a broad knowledge of the literature applicable to research in topics related to
neuroscience

o been exposed to a number of theoretical approaches to neuroscience

o been trained in critical thinking in neuroscience

e acquired expertise in neuroscience research methods and statistics
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Les neurosciences visent & comprendre le fonctionnement du cerveau. Ce programme est centré

sur la biologie neurodéveloppementale. Cela inclut généralement les bases des mécanismes
neuronaux au niveau des systemes cellulaires, moléculaires et physiologiques.

Ce programme de neurosciences est congu pour les étudiants forts en sciences, en sciences de la

santé et en médecine. Ce programme s'adresse particulierement a ceux qui souhaitent se préparer a

des études ultérieures au niveau du doctorat, aux cliniciens et a d'autres personnes qui souhaitent

suivre une formation de niveau supérieur en recherche. Une thése est requise a la fin du Master 2.

A la fin de ce programme, les étudiants devraient tous avoir:

« développer une vaste connaissance de la littérature applicable a la recherche liée aux
neurosciences

* ¢t¢ exposé a un nombre d'approches théoriques en neuroscience

« été formé a la pensée critique en neuroscience
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* acquis une expertise dans les méthodes de recherche en neurosciences et les statistiques
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- Study of the file
- Basic requirements:

e Bachelor’s degree, or its equivalent, in a relevant discipline or a doctorate of

medicine (MD) degree.
e Proficiency of the English language.

Spots are limited therefore admission is on a competitive basis

hayat.harati@gmail.com; hayat.harati@ul.edu.lb:g‘w:sm Adlgic
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